
PROTOK6L Nr XV25
z sesji Rady Miejskiej w Sura2u w dniu 29.01.2025 r. w Miejsko- Gminnym

OSrodku Kultury w Sura2u.

W Ses i Rad Mie skie uczes

- radni Rady Miejskiej
- sottysi

- Burmistrz Suraza Henryk tr apiriski

- Sekretarz Gminy Marek Uszyriski
- zaproszeni goScie

Lista obecnoSci radnych biorqcych udzial w sesji

lw zalqczeniul

Radni nieobecni:
Krrysztof Bibulowicz

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlajqcezdarzeniai pelne wypowiedzi os6b

tczestniczqcych w sesji Rady Miejskiej w Surazu jest udostgpnione na stronie

Biuletynu Informacji Publicznej pod linkiem:
https ://esesj a.tvltransmisj e_z_obrad/ 21 1 3/rada-miej ska-w-surazu.htm

STRESZCZENIE POSIEDZENIA

Pkt.l. Otwarcie XI Sesji Rady Miejskiej w Sura2u i stwierdzenie
prawomocnoSci obrad.
Przewodniczqca Rady Miejskiej w Sura2u Pani Teresa Poniriska otworryla
obrady XI sesji Rady Miejskiej w SuraZu.

Na podstawie listy obecnoSci stwierdzila prawomocnoS6 obrad.

Pkt.2. Prryjgcie poruqdku obrad.
Pani Przewodniczqca przedstawila proponowany porzqdek obrad:
Prooonowanv rzadek obrad:

1. Otwarcie XI Sesji Rady Miejskiej w SuraZu i stwierdzenie
prawomocnoSci obrad.

2. Prryjgcie porzqdku obrad.
3. Projekt uchwaty w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi

Bialostockiemu na dofinansowanie zadaria pod nazwq ,,Opracowanie
dokumentacji projektowej na: Przebudowg z rozbudowq drogi
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Pkt.3. Projekt uchwaty w sprawie udzielania pomocy finansowej Powiatowi
Bialostockiemu na dofinansowanie zadania pod nazwq ,rOpracowanie
dokumentacji projektowej na: Przebudowg z rozbudow4 drogi powiatowej
Nr 14888 na odcinku ul. Zabludowskiej w Sura2u (od skrzyZowania z ul.
Bialostockq do skrzyZowania z ul. l1 Listopada i Nr 15218 na odcinku ul.
Pilsudskiego w Sura2u do granicy gminy) gm. Sura2"
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powiatowej Nr 14888 na odcinku ul. Zabludowskiej w Surazu (od

skrzyZowania z ul. Bialostockq do skrryZowariaz ul. 1l Listopada i Nr
l52lB na odcinku ul. Pilsudskiego w Sura2u do granicy gminy) gm.

Suraz"
4. Projekt uchwaly w sprawie wyra2enia zgody nazawarcie porozumienia

migdrygminnego w zakresie organizacji publicznego transportu
zbiorowego na obszarze gmin PoSwigtne, tr apy, Sura2.

5. Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr VIIV40/2024 Rady
Miejskiej w Sura2u z dnia 27 listopada 2024r. w sprawie okre6lenia
wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci.

6. Projek uchwaty w sprawie zmiany Procedury dotycz4cej zgloszeh
zewngtrmych o naruszeniach prawa i podejmowania dzialai
nastgpczych.

7. Projekt uchwaty w sprawie upowainienia os6b do przyjmowania
zgloszei zewngtrmych o naruszeniach prawa i podejmowania dzialah
nastgpczych.

8. Projekt uchwaty w sprawie zmiany uchwaly w sprawie przyjgcia
Programu wspolpracy Gminy Surai z organizacjami pozarzqdowymi
oraz innymi podmiotami prowadzqcymi dzialalnoS6 pozylku
publicznego na 2025 rok.

9. Przyjgcie protokofu obrad z VIII sesji Rady Miejskiej w SuraZu.

1O.Przyjgcie protokolu obrad z IX Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej
w SuraZu.

l l.Informacja Burmistrza Sura2a z podjgtych dzialah migdzy sesjami.

l2.Zapytania i wolne wnioski
13. Sprawy r6Zne.

l4.Zakortczenie obrad XI sesji Rady Miejskiej w Sura'Zu.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej zwr6cila sig do zebranych o skladanie uwag do
zaproponowanego porzqdku obrad.
Radni Rady Miejskiej w SuraZu porzqdek obrad prryjgli 14 glosami za, przy 14

osobach obecnych.
lwykaz imiennego glosowania w zalqczeniu/



Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Pani Teresa Poniriska zapoznala radnych
z projektem uchwaty.
Projekt uchwaty zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku glosowania przyjgty zostal l3 glosami za, I osoba sig wslrzymala,przy
14 osobach obecnych,j ako Uchwala Nr XI/54/2025
lv,rykaz imienny glosowania w zalqczeniu/

Pkt. 4. Projekt uchwaty w sprawie wyraienia zgody na zawarcie
porozumienia migdrygminnego w zakresie organizacji publicznego
transportu zbiorowego na obszarze gmin PoSwigtne, Lapy, Sura2.

Burmistrz Suraza Pan Henryk tr-apiriski zapoznal radnych z projektem uchwaly.
Projekt uchwaty zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku glosowania przyjgty zostal 14 glosami za,prry 14 osobach obecnych,
ako Uchwala Nr XI/55/2025
lv"ykaz imienny glosowania w zal4czeniul

Pkt.S. Projekt uchwaty w sprawie zmiany uchwaty Nr YIIU40/2024 Rady
Miejskiej w Sura2u z dnia 27 listopada 2024r. w sprawie okreSlenia
nysokoSci stawek podatku od nieruchomo5ci.

Sekretarz Gminy Pan Marek Uszyriski zapoznal radnych z projektem uchwaty.
Projekt uchwaly zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku glosowania przyjgty zostal 14 glosami za,prz! 14 osobach obecnych,

J

jako Uchwala Nr XU56/2025
lwykaz imienny glosowania w zal4czeniu/

Pkt.7. Projekt uchwaty w sprawie upowa2nienia osr6b do prryjmowania
zgloszert zewngtrznych o naruszeniach prawa i podejmowania dzialari
nastgpcrych.

Radca prawny Pani Hanna Nikitiuk zapozrm.la radnych z projektem uchwaty.
Projekt uchwaty zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku glosowania przyjgty zostal 13 glosami za, I osoba przeciw, prza 14

ako Uchwala Nr XI/58/2025

J

osobach obecnych, j

Pkt.6. Projekt uchwaty w sprawie zmiany Procedury dotyczqcej zgloszert
zewngtrznych o naruszeniach prawa i podejmowania dzialari nastgpczych.
Radca prawny Pani Hanna Nikitiuk zapoznala radnych z projektem uchwaly.
Projekt uchwaty zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku glosowania przyigty zostal 13 glosami za, I osoba przeciw, przy 14
osobach obecnych, jako Uchwala Nr XI/57l2025
lwykaz imienny glosowania w zal1czeniu/



lwykaz imienny glosowania w zalqczeniu/

Pkt.8. Projekt uchwaty w sprawie zmiany uchwaty w sprawie przyjgcia
Programu wsp6lpracy Gminy Sura2 z organizacjami pozarz4dowymi oraz
innymi podmiotami prowadz4cymi dzialalno56 poiytku publicznego na 2025
rok.

Sekretarz Gminy Pan Marek Uszyriskj zapoznal radnych z projektem uchwab.
Projek uchwaty zostal poddany pod glosowanie.
W wyniku glosowania przyjgty zostal 13 glosami za, I osoba nie oddala glosu,
przy 14 osobach obecnych,j ako Uchwala Nr XIi59l2025
lwykaz imienny glosowania w zalqczeniu/

Pkt.l0. Przyjgcie protokolu obrad z IX Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej
w Suraiu.
Do protokotu nie zostaty wniesione uwagi i zastrzehenia. W zwipku
z powylsrym Przewodniczqca Rady zglosila wniosek o prryjgcie Protokolu Nr
rx/2024.
Protokol Nr DU202a przyjgty zostal 14 glosami za,prry jednej osobie nieobecnej.

lwykaz imienny glosowania w zalqczeniu/

Pkt.ll. Informacja Burmistrza Sura2a z podjgtych dzialaf migdzy sesjami.
Burmistrz Sura2a, Pan Henryk tr apiriski przedstawil informacjg z podjgtych
dzialah miEdry sesjami, tj.:

- tdzial w spotkaniu z wykonawcami modemizacji budynku Urzgdu Miejskiego
w Sura'2u,

- spotkanie z Dyrektorem Archiwum Paristwowego w Biatymstoku w sprawie
przeniesienia archiwum zakiadowego Urzgdu,

- spotkanie z przedstawicielami firm zajmujqcych sig budow4 farm wiatrowych.
Jednaz firm wyst4pila na pi5mie do Urzgdu o spotkanie z radnymi Rady Miejskiej
w Sura2u.

- udzial w posiedzeniu Zarz4du SGGN,

- udzial w spotkaniu noworocznym w gminie Wyszki,
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Pkt.9. Przyjgcie protokolu obrad z YIII sesji Rady Miejskiej w Suraiu.
Do protokolu nie zostaly wniesione uwagi i zastrzehenia. W zwipku
z powy2szym Przewodniczqca Rady zg)osila wniosek o przyjgcie Protokolu Nr
Ytv2024.
Protokol Nr VIIV2024 przyjgty zoslal 14 glosami za, prry jednej osobie

nieobecnej.
lwykaz imienny glosowania w zalqczeniu/



- udzial w spotkaniu udzialowc6w spolki Wodoci4gi Podlaskie, dotyczqcej
aktualnej sytuacj i w spolce,

- podpisanie umowy ramowej Stowarzyszenia LGD N.A.R.E.W. z Urzgdem
Marszalkowskim,

- spotkanie z trenerem prowadz4cym zajgciakarate w sprawie udzielenia pomocy
stypendialnej dla mieszkarica SuraZa kt6ry zakwalifikowal sig do polskiej kadry
na mistrzostwa Europy kadet6w,

- spotkanie z architektem opracowuj4cym dla Gminy Suraz Plan Og6lnego
Zagospodarowania,

- spotkanie z Dyrektorem Delegatury Biura Wyborczego w Biatymstoku
w sprawie przeniesienia lokalu wyborczego nt 2 w Zawykach na najbliZsze
Wybory Prezydenckie do szkoly w Sura2u, ze wzglgdlu na remont Swietlicy
w Zawykach.

- udzial w posiedzeniu Zarzqdu LGD N.A.R.E.W.,

- spotkanie z wlaScicielem Zwirowni znajdujqcej sig na terenie SuraZa w sprawie
wywozu kruszywa przez cigi*i sprzgt innq trasq/drogq.

Pkt.12. Zapytanra i wolne wnioski.

Pani Zamojda zaproponowala, aby informowa6 na bieZqco radnych, soltys6w
o pracach przy planie og6lnym w poszczeg6lnych okrggach wyborczych
w konkretnych miejscowo6ciach w gminie. Tak, aby radni mieli wstgpny obraz
wyznaczonych granic, jeszcze przed konsultacjani z mieszkaricami.
Pan Sekretarz zaapelowal do mieszkafc6w gminy, aby jak najsrybciej jeszcze

przed sporzqdzeniem planu og6lnego gminy skladali wnioski o warunki
zabudowy, kt6re bgdzie mo2na uwzglgdnid w/w planie.
Pan Jaroszko zaproponowal aby w prryszloSci uaktualnii okrggi wyborcze
w gminie o zbli2onq liczbg ludnoSciprzypadajqcej na dany okrgg wyborcry.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 do tematu mo2emy wr6ci6, ale dopiero po Wyborach
Prezydenckich.
Pan Owczarczuk zaproponowal, aby skorrystad z budynku szkoly w Zawykach
wyznaczaj4c tam sie&ibg do glosowania w najbli2srych wyborach, gdyz
frekwencja bgdzie duzo wyzsza, niz jakby mieli mieszkancy Zawykptryjechat
do Suraza.

Pan Sekretarz stwierdzil, i2 jak wynika z ustawy gmina musi zapewni6 dojazd
mieszkaric6w do lokalu, wigc i tak bg&ie kursowal autobus do przewozu
wyborc6w do lokali na terenie gminy SuraZ.

Pan Litwifczuk wnioskowal o jak najszybszq naprawg drogi gminnej
w miejscowoSci Sredziriskie, gdyZ jest ona wbadzozlymstanie. Dzieci nie mog4
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ni1 przejSt, do autobusu szkolnego. Wnioskowalem o 5 wywrotek tlucznia na

powy2sz1 drogg, ale nawieziono jedynie 2 wywrotki.
Pan Sekretarz stwierdzil, iz wiemy wszyscy w jakim jest ona stanie, dlatego zostal

zlolony wniosek o dofinansowanie i kompleksowq jej naprawg. Czekamy na

rozstrzygnigcie.
Soltys miejscowoSci Sredziriskie zaproponowal, aby za (rodki soleckie wykona6

chodnik o szeroko6ci 60 cm do posesji rn 10, a pozostale Srodki przeznaczyc na

remont drogi.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 po dowiezieniu materiah:/tlucznia na powylszq drogg

wykonawca, cryli Sp6ldzielnia Uslug Rolniczrych w SuraZu, a dokladnie radny

Pan Litwificzuk stwierdzil, iz elegancko wykonano jej naprawg.

Pan Litwifczuk wnioskowal o nawiezienie l0 przyczep tl,ucznia na jednq i na

drugq drogg w Sredziriskich oraz o posprzQtanie prrystank6w i Swietlicy wiejskiej
w Rynkach.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Sura2u Pani Teresa Poniriska stwierdzila, i2
wychodzimy poza zakres obrad sesji, takie uwagi powinny byt zgJtaszane

bezpo6rednio do Pana Burmistrza lub ewentualnie do niej.

Pkt.13. Sprawy r62ne.
Pan Owczarcntk zwr6cil sig z pytaniem, kto wydal dysporycje pobierania l0 zl
od dziecka za udzial w warsztatach kulinamych w MGOK w SuraZu i dlaczego

wing zrzucono na radnych? Wskazano, 2e radni zabrali z budZetu Domu Kultury
Srodki w zwiqzku z tym jest ta oplata.

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 o ewentualnych oplatach za zajgcia decyduje Pan

Dyrektor MGOK. W prrypadku, jak jest ustalona jakakolwiek oplata 5-10 zl. na

zakup produkt6w do zajg6 kulinarnych. Ta symbolicma platnoS6 gwarantuje

udzial dzieci w zadeklarowanych w zajgciach i wtedy latwiej
prrygotowat/zakupid produkty pod okreSlonq stalq liczbg dzieci uczestniczqcych

w zajgciach. W prrypadku, gdy sq zajgcia darmowe deklaruje udzial 40 os6b, a w
zajgciach uczestnicry jedynie l0 os6b.

Pani Dziemianiuk stwierdzil a, i2 mole nie koniecmie oplatami, ale bar&iej
naleZy wyedukowa6 spoleczeristwo, 2e jedynie osoby zgloszone wczeSniej na

zajgcia bgdq mogty wzi46 w nich udzial.
PanOwczarcztk wnioskowal, aby na przyszlo(t, nie zrzucat winy dla radnych.

Pani Dziemianiuk stwierdzila, i2 Rada w stosunku do roku 2024 zt'tigkszyla
bud2et Domu Kultury na rok 2025 o kwotg 40 tys. zl. Dyrektor Domu Kultury
wnioskowal o zwigkszenie kwoty 100 tys. zl. Radni jednak zdecydowali

o zwigkszeniu do kwoty 40 tys. zl. Rada nie zrnniejszyla budZetu Domu Kultury
w stosunku do roku poprzedniego, a jedynie r,.ie zgodzila sig na kwotg

zaproponowan 4 przez Pana Dyrektora.
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Pani Ponffiska z.rtr6cila sig z pytaniem, jakie sq zakresy obowigk6w
pracownik6w Domu Kultury i co nas w tym Domu Kultury kosztuje?
W prrypadku Dyrektora do jego obowipk6w jest nie tylko bycie Dyrektorem ale
teZ inne funkcje. Animator Domu Kultury, te2 ma obowipek prowa&eniazajgt,,
gdyz w wynagrodzeniu jej za to placimy. Zadarriem Domu Kultury jest
prowadzenie dzialalno5ci kulturalnej dla miejscowej spoleczno6ci. Sq teZ
wykluczone Srodowiska, jak .rp. seniorzy dla kt6rych nie ma 2adnej oferty
kulturalnej opr6cz ch6ru dla kobiet i mghcryzn. Jest moZliwo6d ubiegania sig
o Srodki na otwarcie klub6w seniora. Osoby starsze chgtne s4 spotkan i warto te2
o nich pomy5le6.

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 ostatnio organizowano Dzieri Seniora w MGOK
w Sura2u i kazdy chgtny m6gl wziqi w nich udzial. Zaproponowal Pan Burmistrz
zaproszenie na komisjg Dyrektora Domu Kultury w sprawie prowadzonej
dzialalno5ci kulturalnej.
Pani Dziemianiuk stwierdzila, i2 nalely pochwali6 zajgcia ,,Bajkowe Srody"
prowadzone przezpaniqz Biblioteki, kt6re ciesz4 sig duzym zainteresowaniem.
Pan Jaroszko zwr6cil sig z pytaniem jak wyglqda sprawa azbestu?
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 jest obowi4zekzgloszentailo6ci posiadanego azbestu
na danej nieruchomo6ci celem zaktualizowaniabazy azbestowej na terenie gminy
Sura:2.

Pani Wilenta mvr6clla sig z pytaniem, kiedy rozpocznie sig remont Swietlicy
w Zawykach?
Pan Sekretarz stwierdzil, iirozpoczgcie prac tego budynku przesunglo sig z tego
wzglgdu, Zejest niezbgdne uzyskanie odstgpstwa, gdy2 usytuowanyjest w bardzo
bliskiej odlegloSci od granicy dzialk';t. Wykonawca wyloniony z przetargu jest
zobowiyary do prrygotowania pelnej dokumentacji. W pierwszej kolejnoSci
odbgdq sig prace demontaZu kuchni i prrygotowanie placu pod budowg
ltttylmarzec, zal realny czas rozpocz&cia prac remontowych marzeclkwiecieri.
Pan Marciszewski stwierdzil, i2 na punkcie odbioru odpad6w w Surazu jest
balagan. Zaproponowal radny, aby do zbi6rki odpad6w odzieiy (tekstylia)
wykorzysta6 stoj4ce tam kontenery, gdy? w tej chwili wszystko jest zwalane na
jednq kupg.
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 od tego roku bgdziemy pilnowai i weryfikowa6
odbi6r odpad6w na powyZszym punkcie.
Pan Burmistrz stwierdzil, i2 nie wsrystkie kontenery nadaj4 sig do uZytku, gdyZ
nie majq specjalnych uchwyt6w na samochody do ich wywozu, nalelaloby
zakupid nowe lub ewentualnie wydzier2awi(,.
Pani Zamojda stwierdzila, i2 ten temat kontener6w byl juz omawiany 4 lata temu
i juz wtedy one ze wzglgdu na ich budowg nie nadawaly sig transportu.
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Zaproponowalam w6wczas ich sprzeda:2 (na zlom), a w to miejsce zakupienie

nowych kontener6w.
Pan Owczarczuk stwierdzil, iz caly czas jest mowa, 2e tont2 na terenie gminy

wzrasta, a jak ma nie wzrosnq6 skoro odpady na punkcie selektywnym nie sq

odpowiednio przechowywane i nara2one na opady deszczu. Co wptywa
drastycmie na wzrost tona2u.

Pan Marciszewski zwr6cil siE z pytaniem, jakie gmina poniosla koszty przy

wywozie asfaltu z ronda w Sura2u i co z nim zrobiono?

Pan Burmistrz stwierdzil, i2 gmina nie poniosla Zadnych koszt6w w tym temacie,

tq uslugg oplacila firma wykonujqca powyZsze rondo. Material zostal

wykorzystany na kruszywo pod drogi gminne.

Pani Przewodniczqca Rady zaapelowala do radnych i soltys6w, aby sprawy

napraw dr6g gminnychzglasza(, bezpo5rednio do Pana Burmistrza.

Pan Marciszewski stwierdzil, iz mieszkancy skarZ4 sig na godziny prryjg6 doktora

w Przychodni w SuraZu, cyt. ,,2e prryjmuje tylko 1,5 godz. w trakcie p62niejsrych
godzin go nie ma, niezawsze mo2na sig dosta6. Z tego co wiem czeka sig po kilka
dni. Cry moZna dowiedzie6 sig coS w tej sprawie?"
Pan Burmistrz stwierdzil, iz takich informacji nikt nie zglaszal, ale wyja6nig to
zpaniq doktor.
Pan Litwifczuk zwr6cil sig z pytaniem dlaczego prry odbiorze odpad6w

gabarytowych nie ma odbioru opon?

Pan Sekretarz stwierdzil, i2 opony samochodowe jedynie bgdzie moZna zloZy(

w punkcie selektywnym w iloSci 4 szL. na caty rok kalendarzowy.

Pkt.l4.Zakorficzenie obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Pani Teresa Poniriska podzigkowala za udzial
w obradach i zamkngla obrady XI Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.

Godzina zakoficzenia obrad I 2oo

Na tym protokol zakofczono.

Przewodnic Rady Miejskiej

anl Teresa Poniriska
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Protokolowala: S. Filipczuk



Wyniki glosowania

Wyniki imienne:

zA(14)
Julita.Dziemianiuh Agnieszka Edyta Filipczuk- zamojda , pawel Jaroszko, Anna Jurczak, slawomir Kubai,
Pawel Litwi6czuK Marek Marciszewski, Justyna Moisak Bogdan Owczarczuk, Magdalena Owczarczu( Teresa
Poniiska, Adam Sosnowski, Anna Wilenta, Teresa Zimnoch

Glosowano w sprawie: Przyjqcie porzEdku obrad.

PRZECTW (0)

WSTRZYMUJE SIE (O)

BRAK GLOSU (O)

NTEOBECNT (1)
Krzysztof Bibulowicz

Glosowanie z dnia: 29.01 .2025, 10:38:48

30.01.2025 lWygenerowano za pomocQ app.esesja.pl, S:Jona 1 z 1

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE St!: 0, BRAK GLOSU: O, N|EOBECNI: l



Wyniki imienne:

zA (13)
Julita Dziemianiuk, Agnieszka Edyta Filipczuk- Zamojda , Pawet Jaroszko, Slawomir Kubaj, Pawel Litwiticzuk,
Marek Marciszewski, Justyna Mojsak, Bogdan Owczarczuk, Magdalena OwczarczuK Teresa poni6ska, Adam
Sosnowski, Anna Wilenta, Teresa Zimnoch

PRzECrw (0)

Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie udzielania pomocy
finansowej Powiatowi Bialostockiemu na dofinansowanie zadania pod
nazwE ,,Opracowanie dokumentacji projektowej na: przebudowq z
rozbudowq drogipowiatowej Nr 14888 na odcinku ul. Zabludowskiej w
Sura2u (od skrzy2owania z ul. Bialostockq do skrzy2owania z ut. 11
Listopada i Nr 1521B na odcinku ul. Pilsudskiego w Sura2u do granicy
gminy) gm. Sura2"

zA: 13, PRZECTW: 0, WSTRZYMUJE StE: 1, BRAK GLoSU: 0, N|EOBECN|: 1

WSTRZYMUJE SIE (1)
Anna Jurczak

BRAK GLOSU (O)

NTEOBECNT (1)
Krzysztof Bibulowicz

Glosowanie z dnial 29.01 .2025, 1040:16
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Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na
zawarcie porozumienia miqdzygminnego w zakresie organizacji
publicznego transportu zbiorowego na obszarze gmin Po6wiqtne, tapy,
Sura2.

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Sl[: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

zA(14)
Julita Dziemianiuk, Agnieszka Edyta Filipczuk- Zamojda , Pawel Jaroszko, Anna Jurczak, Slawomir Kubaj,
Pawel Litwificzuk, Marek Marciszewski, Justyna Mojsak, Bogdan Owczarczuk, Magdalena Owczarczuk, Teresa
Poni6ska, Adam Sosnowski, Anna Wilenta, Teresa Zimnoch

PRZECIW (O)

WSTRZYMUJE SIE (O)

BRAK GLOSU (O)

NTEOBECNT (1)
Krzysztof Bibulowicz

G{osowanie z dnia 29.01 .2025, 10:42:36
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Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr
Vllll4Ol2O24 Rady Miejskiej w Sura2u zdnia2T listopada 2024r.w
sprawie okre6lenia wysoko6ci stawek podatku od nieruchomo6ci.

ZA: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

zA (14)
Julita Dziemianiuk, Agnieszka Edyta Filipczuk- Zamojda , Pawel Jaroszko, Anna Jurczak, Slawomir Kubaj,
Pawel Litwiriczuh Marek Marciszewski, Justyna Moisak Bogdan Owczarczuk, Magdalena Owczarczuk Teresa
Poni6ska, Adam Sosnowski, Anna Wilenta, Teresa Zimnoch

PRZECIW (O)

WSTRZYMUJE SIE (O)

BRAK GLOSU (O)

NTEOBECNT (1)
Krzysaof Bibulowicz

Glosowanie z dnia 29.01 .2025,10l.M:18
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Wyniki glosowania

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE StE: 0, BRAK GLOSU: O. N|EOBECN|: l

Wvniki imienne:

zA (13)
Julita.Dziemianiuk Agnieszka Edyta Filipczuk- 2amojda , pawel Jaroszko, Anna Jurczak, slawomir Kubaj,
Pawel Litwi6czuh Marek Marciszewski, Justyna Moisak Magdalena owczarczuk, Teresa poni6ska, Adam
Sosnowski, Anna Wilenta, Teresa Zimnoch

PRZECIW (1)
Bogdan Owczarczuk

WSTRZYMUJE SIE (O)

BRAK GrOSU (0)

NTEOBECNT (1)
Krzysztof Bibulowicz

Glosowanie z dnia 29.01 .2025, 10:46:36

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie zmiany procedury
dotyczqcej zgloszef zewnetrznych o naruszeniach prawi i podejmowania
dzialari nastepczych.
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Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie upowa2nienia os6b do
przyjmowania zgloszef zewnetrznych o naruszeniach prawa i

podejmowania dzialah nastepczych.

zA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GLoSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

zA 03)
Julita Dziemianiuk, Agnieszka Edyta Filipczuk- Zamojda , Pawel Jaroszko, Anna JurczaK Slawomir Kubaj,

Pawel Litwi6czuk, Marek Marciszewski, Justyna Mojsak Magdalena Owczarczuk, Teresa Poniiska, Adam
Sosnowski, Anna Wilenta, Teresa Zimnoch

PRZEcrw 0)
Bogdan Owczarczuk

WSTRZYMUJE SIE (O)

BRAK GLOSU (O)

NTEOBECNT (1)
Krzysztof Bibulowicz

closowanie z dnia: 29.01.2025, 10:47 :51
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Wvniki imienne:

zA (13)
Julita Dziemianiuk, Agnieszka Edyta Filipczuk- 2amojda, Pawel Jaroszko, Slawomir Kubaj, Pawel Litwinczuk,
Marek Marciszewski, Justyna Mojsak Bogdan Owczarczuk, Magdalena Owczarczuk, Tereja Poniriska, Adam
Sosnowski, Anna Wilenta, Teresa Zimnoch

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawae zmiany uchwaly w
sprawie przyjecia Programu wsp6lpracy Gminy Sura2 z organizacjami
pozarzEdowymi oraz innymi podmiotami prowadzecymi dzialalnosc
po2ytku publicznego na 2025 rok.

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE StE: 0, BRAK GLOSU: t, N|EOBECN|: 1

PRZECIW (O)

WSTRZYMUJE SIE (O)

BRAK GLOSU (1 )
Anna Jurczak

NTEOBECNT (1)
Krzysaof Bibulowicz

G+osowanie z dnia:29.01 .2025, 10:52''36
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Wyniki glosowania


